

Diese Konformitätserklärung entspricht der EN 45014 „Allgemeine Kriterien für Konformitätserklärungen von Anbietern“. Die Grundlage der Kriterien sind insbesondere : ISO - IEC Leitfaden 22, 1982, „Information on manufacturer's declaration of conformity with standards or other technical specifications.“

This Declaration of Conformity complies with the EN 45014 „General criteria for the supplier's declaration of conformity“. The basis for the criteria are international documents, particularly: ISO - IEC Guide 22, 1982, „Information on manufacturer's declaration of conformity with standards or other technical specifications.“

Konformitätserklärung

Declaration of Conformity

Wir, Helios Ventilatoren GmbH & Co

We (Name des Anbieters/ supplier's name)

Lupfenstraße 8 D-78056 Villingen Schwenningen

(Anschrift/ adress)

erklären, daß das (die) Produkt(e) der Baureihen...
declare that the product(s) series...

Zeitschalter / overrun timer

ZT

(Bezeichnung, Typ, Baureihe oder Modell)
(name, type, series or model)

auf das sich diese Erklärung bezieht, mit der/den folgenden Norm(en) oder normativen Dokument(en) übereinstimmt.

to which this declaration relates is in conformity with the following standard(s) or other normative document(s).

EN 60669-1 (95) prEN 60669-2-1 (95) prEN 60669-2-3 (95)

(Titel und/ oder Nr. sowie Ausgabedatum der Norm(en) oder der anderen normativen Dokumente/
Title and / or number and date of issue of the standard(s) or other normative document(s).

Gemäß den Bestimmungen der Richtlinie(n)
according to the provisions of the Directive(s)

EU-Niederspannungsrichtlinie / Low Voltage Directive

73/23/EWG geändert durch 93/68/EWG

EU-EMV-Richtlinie / Electromagnetic Compatibility Directive

89/336/EWG geändert durch 91/263/EWG, 92/31/EWG,

93/68/EWG und 93/97/EWG

VS- Schwenningen, den 28.02.00

(Ort und Datum der Ausstellung/
Place and date of issue)

Dr.-Ing. Bernhard Schnepf

(Name und Unterschrift oder gleichwertige
Kennzeichnung des Befugten/
Name and signature or equivalent marking of
authorized person)

